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Three major laws will protect workers and raise superannuation guarantee
Full text: http://news.hebei.com.cn/system/2007/12/27/010025998.shtml
Fazhi Evening News, 27 December 2007: From 1 January, the new laws and regulations promulgated by various ministries will be implemented, providing more security and legal protection for our work and lives.

The three major laws protect workers in their employment:

● Employment Contract Law clearly defines rights and responsibilities of both employees and employers 　
● Employment Promotion Law forbids raising recruitment standards for women 

● Provisions on Employment Services and Employment Management bans using “negotiable salary” for recruitment advertising and requires fees to be refunded to unsuccessful candidates
A child trafficking case in Xichuan Henan was instructed to be solved by Premier Wen

Full text: http://news.xinhuanet.com/local/2008-01/04/content_7361857.htm
Henan Commercial Paper, 4 January 2008: Premier Wen ordered the leaders of the Henan province to look into this matter on 23 December 2007. Mr Qing Yuhai, Vice Governor and head of the Department of Public Security took a hard line: unless the case was solved, the Department’s coordinating and monitoring team would not be withdrawn. Police gathered information by visiting all the neighbourhoods and 50000 reward notices were put up throughout the streets of Zhechuan. More than 1000 calls were received by the police. More than 300 police and civilians worked day and night during the investigation. It was not until all the children were rescued that everyone was finally relieved. 
Nanning railway police organs severely combat crimes to ensure safety in areas surrounding railways 
Full text: http://news.sina.com.cn/s/2008-01-02/143513183292s.shtml
China Broadcasting Web, 2 January 2008: In 2007, various levels of the Nanning railway police organs developed wide-ranging publicity activities on prevention and control centred around railway transport and production safety, strengthened security management of railway routes, reform security and order at stations and carriages, severely combated various criminal activities. According to statistics, Nanning railway police organs investigated 981 criminal cases, of which 52 cases of trafficking in babies were solved. This ensured safety in areas surrounding railways. 
Police suggests ways to prevent trafficking in children
Full text: http://news.sina.com.cn/s/2008-01-02/143513183292s.shtml 

Changzhou Evening News, 7 January 2008: Cases of trafficking and kidnapping children have been happening frequently in recent years. These cases take place partly because of children’s lack of awareness for self-protection, and partly reflect the lack of education provided to children on the awareness of self-protection and safety, said Mr Zhu Zhongming, instructor from the local police station who has participated in solving important trafficking cases. He reminded parents to: 1. pay attention children’s movement; 2. give children contact details of relatives and family friends and teach them other emergency measures; 3. regularly remind children to be careful of strangers; 4. conduct background checks on hired home help; 5. make agreements with schools and teachers regarding pickup times and so on; 6. differentiate between house guests and let children understand that not everyone who comes to their houses are trustworthy; 7. disguise the appearance of the residence so that it looks like there are adults at home even when they are not; 8. set up a file on children with identifying details such as physical characteristics, recent photos and so on; 9. report missing children straight away.
三大法律将保护劳动者就业 基本养老金标准提高 

摘自：http://news.hebei.com.cn/system/2007/12/27/010025998.shtml
　　从2008年1月1日开始，我国各个部门出台的多部新法规将开始施行，让我们的工作和生活更有保障，更加有法可依。
　　就业 　三大法律保劳动者就业
　　●《劳动合同法》　明确双方权利义务 

　　●《就业促进法》　录用妇女标准不得提高 

　　●《就业服务与就业管理规定》　招工禁用“月薪面议” 职介不成功应退费
 (长城在线 07-12-27 法制晚报)

河南淅川拐卖儿童案曾获温家宝总理批示 

摘自：http://news.xinhuanet.com/local/2008-01/04/content_7361857.htm 
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　　一份重视 　男童失踪案获总理批示 

　　2007年12月23日，国务院总理温家宝作出重要批示，要求河南省主要领导过问此事。副省长、省公安厅厅长秦玉海的态度强硬：案子不破，省公安厅协调督导组不撤回。民警挨家挨户收集信息，5万张悬赏通告贴满了淅川大街小巷，警方先后收到了社会各界1000余条反馈。办案期间，300民警8天不眠不休。直到孩子全部解救回来，民警们才松了一口气。 （记者 龚瑾 邵振纲/文　王棣/图  2008.01.04　大河网-河南商报）
南宁铁路公安机关严打犯罪保铁路一方平安
摘自：http://news.sina.com.cn/s/2008-01-02/143513183292s.shtml 

　　中广网南宁1月2日消息（记者陈俊 通讯员张庆亮 梁文文）在刚刚过去的2007年里，宁铁各级公安机关紧紧围绕铁路运输生产安全这一中心，广泛开展治安防控宣传活动，加强线路治安管理，大力整顿站车治安秩序，严厉打击各种违法犯罪活动，据统计，2007年宁铁各级公安机关共侦破刑事案件981起，其中侦破拐卖婴儿案件52起，确保了铁路一方平安。（2008年01月02日  中国广播网）
警方支招防范儿童被绑被拐 

摘自：http://www.loone.cn/misc/2008-01/07/content_877464.htm 
　　龙网讯-常州晚报消息  记者从警方获悉，近年来，歹徒拐卖、绑架儿童的案件屡有发生。“这些案件的发生，一方面是由于孩子自我保护意识较差；同时，也反映了学校、家长对孩子的自我保护意识、安全意识的教育不够。”昨日，参与侦破绑架大案的街道派出所教导员朱忠明告诉记者。他提醒各位家长应该注意：1、掌握儿童的动向；2、教点本领；3、常提醒儿童防备陌生人；4、寻根溯源；5、约法三章；6、迎客有别；7、巧施伪装；8、建份档案；9、及时报案。（荆轩 刘毅 2008-01-07）  
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For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest:

uniap.mekong@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest:

info.uniap.kh@undp.org  
UNIAP China news digest:


uniapchina@yahoo.cn
UNIAP Lao PDR news digest:

phimmasone.thongphataysack@undp.org
UNIAP Myanmar news digest:

ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest:

uniap thai@un.or.th   

UNIAP Vietnam news digest:

uniapvietnam@vnn.vn
Publication of the information herein does not constitute an official endorsement or approval by the United Nations Inter-Agency Project against Human Trafficking in the Greater Mekong Sub Region China. The views, opinions, and validity of information expressed are solely the responsibility of the original source.

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word ‘Subscribe’ in the subject line to uniapchina@yahoo.com.cn. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found in our Website: http://uniap.law.pku.edu.cn  

If you have any human trafficking news/ advocacy/ events/ others that you would like to circulate via the UNIAP China News Digest, please send your submissions and your contact detail to this email address.   
UNIAP China Office

Address: 5-2-131 Tayuan Diplomatic Compound
No.1 Xindonglu, Chaoyang District 

Beijing 100600, P.R. China

Tel:  (+ 86 10) 6420 1827, 6420 3307, 6420 1671

Fax: (+ 86 10) 6420 3115

Email (general): uniapchina@yahoo.cn
Website: http://uniap.law.pku.edu.cn, and www.no-trafficking.org 
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本刊所登消息并不代表UNIAP办公室的意见和观点，由原信息部门负责。
如您想预订，请回邮件至uniapchina@yahoo.com.cn, 注明预订即可。如果您不希望收到UNIAP提供的信息，请在回信中答复“不预订”。
往期的中国反拐新闻文摘可查寻UNIAP中国办公室（UNIAP China）的网址http://uniap.law.pku.edu.cn
如果您有反对拐卖人口方面的信息、宣传资料或其他相关消息，希望通过我们的周刊与大家交流，请与我们联系。联系方式如下：
UNIAP中国办公室
地址：中国北京朝阳区新东路1号、塔园外交公寓5-2-131 
邮编：100600
电话：(+ 86 10) 6420 1827, 6420 3307, 6420 1671

传真：(+ 86 10) 6420 3115

电子邮件 (办公室)： uniapchina@yahoo.cn
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